
 

Zápis z jednání školské rady při Základní škole Kamenice č. 7/2023 

dne 10.10. 2023 

 

Přítomni: Miroslava Adamcová,  Mgr. David Krop, Barbora Rosůlková, Michaela Slámová, 

Pavel Winter 

Omluvena : Ing. Markéta Čejnová 

Program : 

1. Zahájení jednání,  

2. Odsouhlasení programu – doplnění 

3. Schválení Výroční zprávy ZŠ Kamenice 2022-2023 

4. Informace o doplnění školního řádu 

5. Transparentní účet školy 

6. Rozpracované  body z minulých jednání 

- vyhláška obce Kamenice omezující kouření ve vybraných místech 

- rodilý mluvčí anglického jazyka 

- prezentace povolání rodičů 

7. Společná aktivita (akce ) rodičů a školy  

8. Diskuse 

9. Závěr 

 

Program : 

 

Ad 1) 

Předsedkyně školské rady (dále jen ŠR) přivítala přítomné členy, konstatovala, že je ŠR 

usnášeníschopná a v 17:30 hodin zahájila jednání. 

Ad 2) 

Program byl rozeslán elektronickou poštou v předstihu. Další body nebyly zařazeny a program 

byl schválen. 

Ad 3) 

Členům ŠR  byla poslána v elektronické podobě Výroční zpráva Základní školy Kamenice 

2022-2023. S tímto předloženým textem  všichni členové ŠR souhlasili bez výhrad a 

připomínek . 

Ad 4) 

Vedení školy informovalo ŠR o doplnění školního řádu v kapitole 3., odst. 3, týkající se zákazu 

užívání omamných látek a energetických nápojů. 



V této souvislosti  navrhuje školská rada doplnění této kapitoly o větu v tomto znění: 

Do budovy, areálu školy  a jejího bezprostředního okolí a na všechny akce pořádané 

školou….dále původní text. 

 Předsedkyně  ŠR osloví s tímto návrhem   paní ředitelku. 

Ad 5) 

Z podnětu ŠR byl zřízen transparentní účet školy. Vedení školy informovalo rodiče o možnosti 

přispět (tzn. sponzorský dar) na tento účet  a podpořit tak nákup pomůcek na zkvalitnění výuky 

například  na informatiku, tělesnou výchovu aj. 

Ad 6) 

- Na minulých jednáních ŠR bylo opakovaně probíráno, jak omezit nevhodné chování 

některých žáků, tj. kouření v okolí školy. Proto požádala předsedkyně ŠR starostu obce 

Kamenice o zvážení možnosti schválení obecní vyhlášky, která by kouření ve vymezeném 

prostoru zakázala. Dle sdělení členky zastupitelstva obce Kamenice, paní Rosůlkové, nebude 

tato vyhláška realizována. Obec nemá zřízenu obecní policii, takže dodržování vyhlášky by 

nebylo možné  vymáhat.  

- Rodilého mluvčího anglického jazyka, který by mohl ve škole vyučovat dobrovolné zájemce 

především konverzaci , se zatím nepodařilo najít. Vedení školy nabídlo rodičům kontakt na 

společnosti BENATIVE SPEAKER s.r.o. a Helen Doron English Kamenice. 

- V souvislosti se snahou ŠR pomoct při výběru vhodné školy nebo učebního oboru po ukončení 

základní školy, byla vyslovena možnost setkání  rodičů a žáků s kariérním poradcem. Tomuto 

tématu se bude ŠR věnovat na svém dalším jednání. 

Ad 7) 

Na minulém jednání  vyslovili členové ŠR  snahu o zlepšení pozitivních neformálních kontaktů 

mezi rodiči, žáky a učitelským sborem.  Podle vzoru jiných škol se diskutovalo o sportovním 

dni, společenské zábavě aj. Toto téma bude rovněž dále probíráno na příštím jednání . 

Ad 8 ) 

Protože se na ŠR již v loňském školním roce obraceli  rodiče s připomínkami ke stravě ve školní 

jídelně, zabývali se členové touto problematikou v rámci diskuse. Rodiče připomínkovali 

především nedostatečné porce a nemožnost  výběru zeleninového buffe. Předsedkyně ŠR zjistí 

u vedení školy možnost zlepšení. 

 

Zápis z jednání provede předsedkyně ŠR, ověření Mgr. David Krop.  

V 19:15 hodin poděkovala paní Adamcová všem za účast a jednání ukončila. 

Zapsala: 

Miroslava Adamcová, 11.10.2023 

Ověření: Mgr. David Krop 

 



 

 

 

 

 

 


